

《Heather Dubrow 威胁退出《橘子郡娇妻》》

Heather Dubrow got so fired up from an explosive argument that she threatened to quit the “ Real Housewives of Orange County ” during Wednesday ’ s episode.

Heather Dubrow在周三的《橘子郡娇妻》节目中因为爆炸性争论而情绪激动，她威胁要退出节目。



During a group dinner in Mexico, Tamra Judge, Gina Kirschenheiter and Emily Simpson were all screaming at Dubrow for allegedly calling them “ f—king losers ” behind their backs.

在墨西哥的一次团体晚餐中，Tamra Judge、Gina Kirschenheiter和Emily Simpson都对Dubrow大声喊叫，指责她在背后称他们为“该死的失败者”。

However, Dubrow vehemently denied the accusations and claimed she was referring to former “ RHOC ” co-stars Noella Bergener and Jen Armstrong.

然而，Dubrow坚决否认这些指控，并声称她指的是前《橘子郡娇妻》的合作伙伴Noella Bergener和Jen Armstrong。

However, the ladies continued yelling at her and calling her a “ fake friend. ”

但是，女士们继续大声责骂她，称她是一个“虚伪的朋友”。

“ I didn ’ t call you a loser, but honestly I ’ m tired of being taken to task by this group. I get it, you don ’ t like me, ” Dubrow said before fleeing the group dinner.

“ 我没有称你为失败者，但说实话，我厌倦了被这个团体批评。我明白了，你们不喜欢我。 ” Dubrow在逃离团体晚餐之前说道。

She then walked over to Vicki Gunvalson, who had removed herself from the argument and was crying about how nasty the women were being to each other.

然后，她走到了Vicki

Gunvalson身边，Gunvalson已经退出争论，并因女性之间的恶意行为而哭泣。 “

“ I ’ m done, I ’ m really done, I ’ m done, ” Dubrow, 54, said. “ We ’ re done. They ’ re so mean to me, but I ’ m done with the show. I ’ m out, I ’ m done. ”

我完了，真的完了，我走了。 ” Dubrow, 54岁，说道。 “ 我们完了。她们对我太刻薄了，但我对这个节目完全没兴趣了。我退出，我走了。 ”

